
Notulen vergadering oudercommissie 20-10-2021 
 
Aanwezig: Marliene, Lonnie, Bregje en Sasja 
 
Agendapunten: 
1. Pedagogisch beleid VAK 
2. Aanmeldingen OC 
3. Uurtarief 2022 
 
 

1. Pedagogisch beleidsplan VAK 
We kwamen tot de conclusie dat het een zeer makkelijk leesbaar plan is. Veel punten die 
beschreven zijn zien wij terug bij de opvang van Boerkes en Co. 
De groene stukjes maken het levendig.  
 
Er zijn nog wel wat spelling/schrijffouten. Daarnaast vroegen wij ons af of er misschien nog 
een stukje bij moet komen over gezonde voeding. Dit is iets wat wij wel zien bij onze opvang 
maar zien we niet terug in het plan. (ondertussen heeft Anna de pedagogisch coach van de 
Vak al op onze vraag gereageerd en hoort het stukje gezonde voeding niet in het 
pedagogisch beleid ) 
 
Sasja schrijft kort advies en geeft dit aan Bregje, zij geeft dit door. 
 
 

2. Aanmeldingen OC 
We hebben besproken welke aanmeldingen er zijn. Bregje checkt hoe de procedures verder 
zijn. Wordt nog verder opgepakt. 
 
 

3. Uurtarrief 2022 
Het uurtarrief is samen besproken. Er zijn vragen gesteld over waar komt de prijsstijging 
vandaan. Bregje heeft uitleg gegeven.  
 
De oudercommissie stemt in met de prijsstijging en gaat akkoord met het uurtarief van 
2022. 
 
 


